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رامین رضاییان

تکذیب جدایی

ایــن روزهــا رامین رضاییان یکی از درخشــان ترین فصــول دوران حرفه ای خود 
را در 32 ســالگی تجربه می کند. بعد از بازی با  گل گهر که با درخشــش رامین 
رضاییــان همــراه شــد شــایعاتی مبنــی بــر جدایی ایــن بازیکن و بازگشــت او به 
پرســپولیس منتشــر کــه بــه واکنش ســپاهانی ها منجر شــد. در همیــن زمینه 
مدیر روابط عمومی باشگاه سپاهان با انتشار توئیتی تأکید کرد مدافع راست 

ایــن روزهای ســپاهان  قرارداد دو ســاله دارد و قصدی بــرای جدایی ندارد.

محمود مطلق زاده:

خیال مان راحت نیست

ــوان  ــوان دارد امــا محمــود مطلــق زاده هافبــک مل برخــاف جایــگاه خوبــی کــه مل
ــا این ذهنیت که  هنــوز خیالــش از بقــا راحت نیســت. او می گوید: » به  نظرم نباید ب
ــوان دیگــر خطــر ســقوط را احســاس نمی کند، فصــل را ادامه دهیم. باید ســعی  مل
ــد خــوب تیــم را حفظ کنیم، ما می دانســتیم که به منطقه امن می رســیم  کنیــم رون
ــرای ایــن اتفــاق خیلــی تاش کردیم. از اینجا به بعد بیشــتر تاش می کنیم تا در  و ب
ــان فصــل بتوانیــم جایگاهی در خور نام تیم ملوان و مردم انزلی کســب کنیم.« پای

هیأت فوتبال مازندران

زیرساخت های فوتبالی خوب نیست

رحیــم درزی خلــری رئیــس هیــأت فوتبال مازنــدران درباره امکانات ســخت 
افزاری این اســتان می گوید: »مازندران با وجود برخورداری از اســتعدادهای 
بــالای فوتبالــی، متأســفانه از نبــود زیرســاخت های خــوب و اســتاندارد 
ورزشگاهی رنج می برد .همه تاش مجموعه استان تکمیل زیرساخت های 
لازم و فراهم آوردن استانداردهای فوتبالی در این ورزشگاه است تا بتوانیم 

نظــر نماینــدگان کنفدراســیون فوتبال آســیا را اخــذ و تأییدیه بگیریم.«

در آینه لیگ
فوتبال ایران

پایان حواشی بازی فولاد و پرسپولیس

آشتی یحیی و نکو
پرســپولیس  و  خوزســتان  فــولاد  بــازی 
از آن دســته بازی هــای مهمــی بــود کــه 
زیــادی  اهمیــت  جــدول  در  نتیجــه اش 
داشــت. اگــر پرســپولیس می بــرد بــا بقیــه 
مدعیــان قهرمانــی فاصلــه می گرفــت امــا 
اگــر می باخــت شــرایط متفــاوت می شــد 
و مدعیــان امیدوارتــر از قبــل، ایــن تیــم را 
دنبال می کردند. با توجه به آمار نیم فصل 
اول فــولاد خوزســتان در بازی هــای خانگی 
و اینکــه بــازی هــم بــدون تماشــاگر برگــزار 
می کــرد  فکــر  کســی  کمتــر  می شــد، 
پرســپولیس بــا دســت خالــی بــه تهــران 
برگردد اما قرمزپوشــان پایتخت شکست 
خوردنــد. شکســتی بــا حواشــی زیــاد. در 
پایــان بــازی، یحیــی گل محمدی ســرمربی 
پرســپولیس بــه مســائلی اشــاره کــرد کــه 
نگرانی هــای زیــادی را به وجــود آورد. اینکه 
فولادی هــا عمــداً تــوپ دیگــری بــه زمیــن 

می انداختند تا جلوی حملات پرسپولیس 
مربــی  فحاشــی  حتــی  یــا  شــود.  گرفتــه 
اســپانیایی از روی ســکوها و فریادهــای 
تــا  گل محمــدی  انتقــادات  عجیبــش. 
حــدودی هــم بجــا بــود کــه خیلی هــا آن را با 
دیگر بازی ها مقایسه می کردند. خیلی ها 
معتقــد بودنــد ایــن بــار اولی نبود کــه فولاد 
و تیــم نکونــام چنین ترفنــدی به کار گرفت 
تا نتیجه بگیرند و این مسائل، به حواشی 
بیشــتر از قبــل دامــن زد. در نهایــت بحــث 
شکایت و شکایت کشی هم پیش آمد اما 
معلوم نبود چه کسی قرار است از آن یکی 
شکایت کند. باشگاه پرسپولیس از فولاد 
شــکایت می کند یا اینکه باشــگاه فولاد از 

انتقادهــای تنــد جــواد نکونــام؟
در هــر صــورت صحبت هــای زیــادی در 
رابطــه بــا شــکایت ها بــه وجــود آمــد کــه در 
نهایت جلسه کمیته انضباطی در رابطه با 
حواشی بازی فولاد و پرسپولیس تشکیل 
نماینــده حقوقــی  عــارف عارف نیــا  شــد. 
باشــگاه فــولاد کــه فکــر می کنــد همــه چیز 

عادی بود، در رابطه با این جلسه می گوید: 
»در بازی پرسپولیس و فولاد اتفاق خاصی 
نیفتــاده بــود. اتفاقاتــی کــه شــما دیدیــد 
اتفاقــات معمولــی در فوتبــال  روتیــن و 
بــود کــه در دنیــای فوتبــال اتفــاق می افتــد. 
مــا در ایــن جلســه گــزارش ناظــر بــازی را 
مشــاهده کردیــم و طــی روزهــای آینــده 
یــک لایحــه تکمیلــی را بــرای دفــاع از حــق 
و حقــوق باشــگاه به کمیتــه انضباطی ارائه 
خواهیــم کــرد. مــا کاملاً گــزارش ناظر بازی 
را مشــاهده کردیــم و بــا توجــه بــه شــرایط 
جلســه کمیتــه انضباطــی نمی توانیــم آن را 
بازگــو کنیــم و تنهــا می توانــم بگویــم کــه مــا 
لایحه خود را به کمیته انضباطی خواهیم 

داد تــا از حق مــان دفــاع کنیــم.«
نکتــه جالــب ایــن اســت کــه فولادی هــا 
منکــر یــک ســری اشــتباهات نمی شــوند 
امــا آن را گــردن نصــاب بنرهــای تبلیغاتــی 
می اندازنــد. عارف نیــا در رابطــه بــا اینکــه 
بــه نظــر می رســد بحــث انداختــن تــوپ بــه 
زمیــن، از قبــل تعییــن شــده بــود، توضیــح 

می دهــد: »نــه، چنیــن چیــزی اصــلاً وجــود 
نــدارد و هیــچ چیــز از قبــل تعییــن نشــده 
بــود. مــن هم یک نماینده حقوقی هســتم 
و دربــاره مســائل فوتبالــی و ورزشــی نبایــد 
اظهارنظــر کنــم. مــن فقــط در خصــوص 
پرســپولیس  بــازی  در  افتــاده  اتفاقــات 
می توانم بگویم. افرادی که در آن اتفاقات 
کنــار  پلاکاردهــای  وقتــی  بودنــد  دخیــل 
زمیــن را نصــب می کردنــد تــوپ بــه درون 
زمیــن می انداختنــد کــه بــا پیگیــری کمیته 
انضباطی کانون هواداران فولاد خوزستان 
را احضار کردیم و از آنها توضیح خواستیم و 
همانجــا هم از مدیر کانون هواداری فولاد 
تعهد گرفتیم چنین اتفاقاتی در مسابقات 
لیــگ به وجــود نیاید. ما همچنان به دنبال 
ایــن هســتیم یــک شــرایط خوبــی در فولاد 
برای برگزاری بازی ها وجود داشــته باشد و 

بــا بی نظمی هــا برخــورد می کنیــم.«
اگرچــه باشــگاه فــولاد می دانــد یــک ســری 
اتفاقــات، اشــتباه بــود امــا همچنــان اصرار 
دیگــری  عوامــل  آن،  مقصــر  کــه  دارنــد 

بودنــد. بــا وجود همه ایــن اتفاقات عجیب 
و حواشــی زیــادی کــه در بازی پرســپولیس 
و فــولاد بــه وجود آمــد و البته صحبت های 
انتقادآمیــز بعــد از آن، حــالا شــاهد یــک 
اتفــاق مثبــت و جالــب بودیــم و آن هــم 
صحبــت کردن یحیــی گل محمدی و جواد 
نکونــام بــا هــم بــود. بــه نظــر می رســد ایــن 
صحبت هــا در راســتای رفــع کدورت ها بود 
و احتمــالاً ســرمربی پرســپولیس و فــولاد 
بــا هــم آشــتی کردنــد. عارف نیــا بــا اشــاره 
بــه اظهــارات یحیــی گل محمدی ســرمربی 
پرســپولیس می گویــد: »قــرار بــود مــا یــک 
شــکایتی علیه پرســپولیس داشته باشیم 
امــا یحیــی گل محمــدی و جــواد نکونــام 
داشــتند  را  صحبت هایــی  یکدیگــر  بــا 
و امیــدوارم کار بــه جایــی نرســد کــه مــا 
بخواهیم از سرمربی پرسپولیس شکایت 
کنیــم چــرا که هم یحیی گل محمدی و هم 
جــواد نکونــام از افتخــارات فوتبــال کشــور 
هستند و فکر نمی کنم دیگر بیشتر از این 
بــرای پرســپولیس و فولاد اتفاقــی بیفتد.«

زامهران: خدا کمک 
کند دوباره قهرمان 

می شویم

فــرزاد زامهــران هافبــک نســاجی 
دربــاره شکســت مقابــل ملــوان 
می گویــد: »ملــوان بــا توجــه بــه 
بهــره بــردن از شــرایط میزبانــی، 
در ابتــدای بــازی ما را تحت فشــار 
قــرار داد و در نیمــه اول عملکــرد 
بهتــری نســبت به تیم ما داشــت، 
امــا نیمــه دوم خیلــی خــوب بــازی 
کردیــم و بعــد از دریافت گل، چند 
موقعیــت گلزنــی داشــتیم کــه بــا 
بدشانسی نتوانستیم گل تساوی 

را بــه ثمــر برســانیم. 
بــه نظــرم حــق مــا ایــن بــود کــه 
حداقــل یــک امتیــاز را کســب 
کنیــم کــه متأســفانه ایــن اتفــاق 
رخ نــداد. اختــلاف امتیــازی بیــن 
تیم هــا بســیار انــدک اســت. مــا 
بــا یــک بــرد دوبــاره می توانیــم بــه 
رده پنجــم و ششــم جــدول بــاز 
گردیــم. ان شــاءالله در ایــن هفته 
به پیروزی می رســیم و بار دیگر به 
جمــع تیم هــای بالانشــین  اضافه 

می شــویم.« 
آنهــا بــه جــام حذفــی نــگاه ویژه ای 
دارنــد: »ســال گذشــته در فینــال 
یــن تیــم بــازی داشــتیم و  بــا ا
شکست شــان دادیــم و قطعاً این 
بــازی از حساســیت های زیــادی 
برخوردار اســت. تمام تلاشمان را 
می کنیــم از عنــوان قهرمانی دفاع 
کنیــم و بــرای دومیــن ســال پیاپی 
فینالیســت شــویم و خــدا کمــک 

کنــد قهرمــان شــویم.« 
آنهــا بــرای بــازی بــا پیــکان آمــاده 
می شوند: »در هفته هجدهم باید 
بــه مصــاف پیــکان برویــم، در این 
بــازی محکوم به برد هســتیم و به 
چیــزی جز شکســت دادن پیکان 
فکــر نمی کنیــم چــون دو هفتــه 
اســت که نتیجه نمی گیریم و باید 
با کســب این ســه امتیــاز، به روال 

خــوب خــود بازگردیم.«
 

ادعای سرپرست سابق 
ذوب آهن:

تارتار مطالعات 
روانشناسی اش را 

افزایش دهد
محمود یزدخواســتی، سرپرســت 
ســابق تیــم فوتبــال ذوب آهــن 
دربــاره عملکــرد مهــدی تارتــار 
لعــات  ر مطا رتــا یــد: »تا می گو
روانشناســی فوتبــال خــود را ارتقــا 
دهــد چــون ایجــاد دلگرمــی در 
مواقعــی کــه تیم نتایــج نامطلوبی 
کســب کــرده اســت اهمیــت 

فراوانــی دارد. 
برای مثال عارف رستمی به عنوان 
قــای گل لیــگ آزادگان راهــی  آ
ذوب آهــن شــد و به دلیــل اینکــه 
یــک بازیکــن عاطفــی بــود و ایــن 
روحیــه او تغذیــه نشــد نتوانســت 
توانایی هــای خــود را بــه نمایــش 
بگــذارد. همیــن بازیکــن در مــس 
کرمــان عملکــرد متفاوتی داشــته 

اســت.« 
او خطــاب بــه مدیرعامــل باشــگاه 
هــم ایــن طــور می گوید: »باشــگاه 
ذوب آهــن باید قــادر به عیب یابی 
فوتبــال خود باشــد و از معایب آن 
چشم پوشــی نکند، آقای احسانی 
شخصیت بالایی دارد اما این برای 
اداره یــک باشــگاه کافــی نیســت، 
حضــور فعــال افــراد متخصــص، 
متعهــد و کاربلد در هر باشــگاهی 
واجــب اســت تــا بــه مدیریــت در 
تصمیم گیری هــا کمک کنند، این 
افــراد باید در اطراف ذوب آهن نیز 
دیــده شــوند هرچنــد کــه پیــش از 
ایــن افــرادی بوده انــد امــا به دلیل 
ه  ز باشــگا بی توجهــی کم کــم ا

فاصلــه گرفته انــد.«

مـس کرمانی هـا مدعـی هسـتند کـه اقـدام 
زشت ساپینتو رو به نیمکت این تیم را کالی 
تروئبـا مربـی اسـپانیایی تیـم متوجـه شـده و 
همیـن موضـوع و اعتراضـش بـه ایـن رفتـار را 
در پـی داشـته اسـت. بعـد از اظهارنظرهـای 
متفاوتـی کـه نسـبت بـه درگیـری دیـدار دو 
تیـم شـکل گرفـت. گالـی می گویـد: »ببینیـد، 
از زمانـی کـه جـوان بـودم یـک قانـون را بـه من 
یاد دادند و من همیشه از آن پیروی می کنم 
و قـرار نیسـت اکنـون آن را تغییـر دهـم. ایـن 
قانون چیست؟ هر چیزی که در زمین اتفاق 

می افتـد در زمیـن هـم بـه پایان می رسـد. من 
سال هاست که در فوتبال هستم و اتفاقات 
خـوب و بـد زیـادی را دیـده ام و بـا آن زندگـی 
کـرده ام. هـر بـازی می توانـد اتفاقات زیـادی را 
داشته باشد اما در نهایت بازی تمام می شود. 
اینکه در مسیر بازی چه اتفاقات و تنش هایی 
رقم می خورد بستگی به ما و شاید هم رقیب 
دارد. اما در نهایت داور سوت پایان بازی را به 
صدا در می آورد و آن زمان همه چیز در زمین 
بـه پایـان رسـیده اسـت. در ایـن لحظـه شـما 
باید ببینید پیروز شده اید و باید برای رقابت 

بعدی بهتر کار کنید یا شکسـت خورده اید و 
به دنبـال ضعف هـای خـود بـرای دسـتیابی به 
نتایـج بهتـر باشـید.« او بـا اشـاره بـه وظایفش 
این طور می گوید: »من ترجیح می دهم و کارم 
این است که روی نقاط فنی بازی تمرکز کنم 
و آنها را پیگیری کنم. باید تلاش کنم که تیمم 
را در مسـیر پیـروزی قـرار دهـم و ایـن چیـزی 
اسـت کـه کادرفنـی، مدیریـت و هـواداران آن 
را از مـن انتظـار دارنـد و بـرای ایـن موضـوع 
استخدام شده ام. هواداران زمانی خوشحال 
می شوند که تیم ما پیروز شود و این هدف ما 

باید باشد. من برای کارهای بزرگتری به اینجا 
آمده ام و برای آن تلاش خواهم کرد و واقعاً از 
پیروزی خوشحال خواهم شد. بقیه مسائل 
که بخواهم فکر کنم باید غیر از زمان فوتبال 
باشـد. در حـال حاضـر نگـران ایـن هسـتم که 
تیم در زمان بازی چه باید کند تا به موفقیت 
بزرگتـر و بهتـر برسـیم. بـرای مـن اصـلاً مهـم 
نیست که در مورد اتفاقات غیر از فوتبال چه 
چیـزی شـده و آنهـا چـه فکـری می کننـد و در 
مورد چه چیزی می خواهند حرف بزنند. این 
موضوع و بازی قبلی برایم بسته شده است.«

من برای کارهای بزرگتری به اینجا آمده ام

کالی: درگیری با ساپینتو؟ همه چیز بعد از سوت تمام شد

وصال روحانی
روزنامه نگار

یحیی گل محمدی 
و جواد نکونام با 

یکدیگر صحبت هایی 
را داشتند و امیدوارم 

کار به جایی نرسد 
که ما بخواهیم از 

سرمربی پرسپولیس 
شکایت کنیم 

چرا که هم یحیی 
گل محمدی و هم 

جواد نکونام از 
افتخارات فوتبال 
کشور هستند و 

فکر نمی کنم دیگر 
بیشتر از این برای 

پرسپولیس و فولاد 
اتفاقی بیفتد


